
zingsnormen het effect van prijsstijging in het jaar ervoor onvoldoende te 
verwerken. In 1978 stelde de minister normen vast voor het voorzienings
niveau overige lasten voor onderwijs en onderzoek. Van die normen wordt 
in 1980 minder dan 80% gerealiseerd. De thans beschikbare cijfers voor 
1981 en 1982 wijzen op verdere achteruitgang. De infrastructuur voor onder
wijs en onderzoek komt daardoor in moeilijkheden. Noodzakelijke vervan
gingen en onderhoud kunnen niet voor onbepaalde tijd worden uitgesteld. 
Bovendien biedt het investeringsbudget sinds de bezuinigingen die daarop 
in 1979 en 1980 zijn aangebracht, heel weinig ruimte meer voor vervangings
investeringen in apparatuur en gebouwen. 

Voor de Vrije Universiteit leidde de reductie van het investeringsbudget voor 
de periode 1980-198 5 tot enkele ingrijpende beslissingen die in juni door 
de universiteitsraad genomen zijn. Prioriteit werd gegeven aan de dakop-
bouw Medische Faculteit zodat in de toekomst kelders en gangen in die 
faculteit op normale wijze gebruikt kunnen worden, en bovendien een deel 
van de zeer snel groeiende Interfaculteit Lichamelijke Opvoeding onderdak 
krijgt. De ruimtenood van Biologie en Aardwetenschappen wordt voor de 
middellange termijn opgelost door een drastische herschikking in het gebouw 
Wiskimde en Natuurwetenschappen; daarbij is een deel van het nieuwe 
Scheikunde-complex aan Biologie toegewezen. Deze operatie „ruimte-reallo
catie" was een zwaar agendapunt in het afgelopen jaar: analyse van moge
lijkheden, het vinden van goede oplossingen die niet al te kostbaar waren, 
overleg met en tussen gebruikers, besluitvorming. Het ging o.a. om een 
aantal laboratoria waarbij ook stringenter veiligheidseisen een rol speelden. 
Het plan is er nu, en Den Haag lijkt mee te werken wat de financiering 
betreft. De uitvoering, in fasen, in een periode van enkele jaren, kan be
ginnen, maar zal nog heel wat werk vragen. 
Het perspectief op de nieuwbouw Tandheelkunde en beëindiging van de 
noodhuisvesting van deze subfaculteit is helaas nog niet duidelijker gewor
den. In 1968 werd de subfaculteit op sterke aandrang van de minister 
opgericht. Wel kan ik met vreugde melden dat onze zuster en buurvrouw, 
het Academisch Ziekenhuis, een begin kon maken met de bouw van de 
polikliniek. Van de barakken waarin nu gewerkt wordt, staan de oudste er 
al 23 jaar. 

Opmerkelijke veranderingen in het leerstoelenbeleid, met inbegrip van de 
salarissen van hoogleraren, kregen in het afgelopen bestuursjaar hun beslag. 
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